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第六届全球数字土壤制图大会 
 

会议名称：第六届全球数字土壤制图大会 

英文名称：The 6th Global Workshop on Digital Soil Mapping 

– Digital Soil Mapping Across Paradigms, Scales and Boundaries 
会议时间：11-14 Nov. 2014 
会议地点：南京 

会议网址：http://dsm2014.csp.escience.cn 
联系我们：dsm2014@issas.ac.cn 

第六届全球数字土壤制图大会（the 6th Global Workshop on Digital Soil Mapping – Digital Soil Mapping Across Paradigms, 
Scales and Boundaries）将于2014年11月11日-14日在中国科学院南京土壤研究所召开。本次会议由中国科学院、国家自然科学
基金委、国家科技部、中科院南京土壤研究所、以及土壤与农业可持续发展国家重点实验室共同主办。会议旨在借助这一国
际学术交流平台，推动数字土壤制图新理论、新方法和新技术的研究开发与应用，满足各领域对准确和精细土壤信息的迫切
需求，促进数字土壤信息在气候与环境变化、粮食安全、土壤资源保护与精准管理等方面发挥基础性作用，加强国际间在相
关领域的交流与合作。 

全球数字土壤制图大会每2年召开1次，自2004年至今已经召开了5届，召开地点分别在法国（蒙彼利埃）、巴西（里约热

内卢）、美国（洛根）、意大利（罗马）与澳大利亚（悉尼）。2014年11月将在中国南京召开的第6届大会，已开放注册，欢
迎更多数字土壤领域研究人员的参加和大力支持。 

 

 6th Global Workshop on Digital Soil Mapping, Nanjing, China 

– Digital Soil Mapping across Paradigms, Scales and Boundaries 
 

The 6th Global Workshop on Digital Soil Mapping will be held at Nanjing, China, from 11th to 14th Nov. 2014. The theme of the 
conference is Digital Soil Mapping across Paradigms, Scales and Boundaries. 
 

The success of the past five DSM events has given us, the organizer of the 6th Global Workshop on Digital Soil Mapping inspiration and 
encouragement. Nanjing, an ancient and beautiful city which has its golden season in late autumn will let you have chances to touch 
history and modern. The Institute of Soil Science, Chinese Academy of Sciences, proudly the cradle of modern soil science in China, has 
endeavored to excellence of science since its foundation. We promise to do our best to make the event a successful and unforgettable one, 
an event that gives you an opportunity to meet old and new friends, to know the progress and to embrace new ideas. And do not forget 
to have a taste of Chinese culture. We are looking forward to seeing you.
 
For further information, please see http://dsm2014.csp.escience.cn, or e-mail dsm2014@issas.ac.cn.
 
Important Dates
Deadline for Early Registration：Jul. 31, 2014 
Deadline for Abstract：Jul. 15, 2014 
Deadline for Regular Registration：Oct. 15, 2014 
Deadline for Full Paper：Sep. 30, 2014 
Deadline of Hotel Booking: Jul. 15, 2014
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